KINGDOM OF BAHRAIN ELECTRICITY AND WATER AUTHORITY ELECTRICITY DISTRIBUTION DIRECTORATE CONSTRUCTION SECTION

مملكة البحرين هينة الكهرباء والماء إدارة توزيع الكهرباء قسم الإنشاءات

In accordance with terms of the signed aggreement / E.D.D. Katallation Regulation.

The contractor registered below is hereby permitted to carry on the business of Electrical Contracting within the Kingdom of Bahrain as long as this license remains inforce as indicated by the expiry date below:

بناء على الشروط الواردة في الاتفاقية الموقعة / قواعد التمديدات الكهربانية ، فإنه قد صرح للسادة المبينة تفاصيله أدناه مباشرة العمل في مملكة البحرين كأحد المقاولين الكهربانيين شريطة أن تكون هذه الرخصة سارية المفعول وتجدد سنوياً:

Contractor's Title:

:License No اسم المقاول:

رقم الرخصة:

YATEEM AIR CONDITIONING COMPANY WLL

115778

Grade: الدرجة: Load Capacity:

Expiry Date: الحمل المسموح به:

:First Issued تاريخ الإنتهاء:

الإصدار الأول:

One

Unlimited

31.01.2026

27.09.1987

CHIEF, CONSTRUCTION رئيس قسم الإنشاءات



LICENSE STAMP MUST BE USED ONLY ON WORKS CARRIED OUT BY THE LICENCE HOLDER. UNAUTHORISED USE OF THIS STAMP WILL RESULT IN CANCELLATION OF THE CONTRACTING LICENSE.

ملاحظة

يجب الالتزام بالتصديق على الطلبات المنجزة من قبل المؤسسة فقط، والمخالفة لذلك ستؤدي إلى سحب رخصة المقاولات الكهربائية 2025-10-14